
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 50. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

07.10. 2010 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifik  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Michal Kiššák, Ján 
Čurilla, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Jozef Repaský, Mgr. Mária Chudíková, Michal Vaľko, 
Ing. Juraj Jánošík 
ospravedlnení: Vladimír Grega 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednosta: Ing. Rastislav Bečker 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: M. Lorinc, M. Tomašková, Mgr. Dorocáková, M. Nemčíková, Mgr. 
Múdra, V. Bašistová, Z. Kaľavská, V. Kubíková, M. Straka, V. Straka, Ing. Forgáč,                      
Ing. Gubka, I.Salajová, Mgr. Dragošeková, PHDr. Novotná, Mgr. Kicková, Mgr. Nemčíková,                  
Mgr. Záhraníková, Z. Tomčíková, A. Tkáčová, Š. Poradová, D. Fabišíková, S. Pavláková,                     
H. Filipová, K. Polomská, Š. Záhradník, Mgr. Šimoňáková, M. Semanová, Z. Čurillová, 
Krištofčová 
 
Program:    1. Otvorenie   
                    2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                     3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 

 4. Úvodná štúdia do problematiky „Rekonštrukcia, zateplenie 1. pavilónu ZŠ    
Komenského 6“  

 5. Pripomienky občanov 
   6. Činnosť komisií MsZ 
   7. Vyhodnotenie projektu Investícia do vzdelávania – kľúč k pokroku 

 8. Voľba hlavného kontrolóra mesta – návrh, stanovenie podmienok a termínu 
 9.  Informácia o stave rekonštrukčných prác na námestí 
10. Rôzne 

             11.  Diskusia 
             12.  Uznesenia, záver 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil všetkých prítomných s programom zasadnutia a o zmene programu – presun bodu 
„Úvodná štúdia do problematiky - Rekonštrukcia, zateplenie 1. pavilónu ZŠ, Komenského 6 “  

Poslanec Ing. M. Kiššák navrhol nový bod pod č. 9 „Informácia o stave 
rekonštrukčných prác na námestí“. 
 

Poslanci  MsZ  návrh programu a jeho zmeny schválili. Po jeho schválení  týmto 
programom rokovanie riadil primátor mesta. 
 



2. Návrhová komisia:  Mgr. M. Chudíková    Overovatelia:   Ing. J. Jánošík 
               Mgr. Vladimír Baloga                   Michal Vaľko   
                Mgr. Ján Kočiš  
     
 Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
 

Ing. R. Bečker -prednosta MsÚ previedol kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 49. 
mimoriadnom zasadnutí dňa 12.08. 2010. 

Uznesenie 49/2 p. M. Lorinc oznámil prítomným informáciu a stav k danému 
uzneseniu. 

 
4.  Úvodná štúdia do problematiky „Rekonštrukcia, zateplenie 1. pavilónu ZŠ    

Komenského 6“  
 
 
 Ing. P. Gubka – riaditeľ ZŠ predstavil úvodnú štúdiu k predkladanej problematike, kde 
prezentoval základné myšlienky projektu a oznámil možný spôsob financovania, spôsob 
podania žiadosti, vzhľadom k tomu, že ide o prostriedky EÚ – program veda a výskum, kde 
oprávneným žiadateľom je TU Košice. Zdôraznil, že všetku agendu by zabezpečovala TU 
Košice a mesto by vystupovalo ako partner  projektu. Mesto ako partner musí súhlasiť s 
podaním takejto žiadosti a súhlasiť s 5% partnerskou spoluúčasťou v časti stav. prác.  
Mgr. V. Baloga – poslanec MsZ  položil otázku, či ide o pilotný program alebo v oblasti 
zateplenia škôl  v podobných programoch sú nejaké výsledky. 
Ing. P. Forgáč – odpovedal, že ide o pilotný program s tým, že Mesto Spišské Vlachy, 
konkrétne ZŠ, Komenského 6 bola vytypovaná na realizáciu daného projektu. Výsledky 
v tejto oblasti, t.j. zatepľovania RD už sú a sú pozitívne. Na záver ešte zdôraznil, že 
predkladateľom projektu je TU Košice  v programe Veda a výskum, ktorá je oprávneným 
žiadateľom a tým aj znáša všetky výdavky spojené s podaním projektu.  
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ podporuje tento návrh na podanie spomínaného grantu. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – navrhol znenie uznesenia, ktorý predložil na hlasovanie. 
 
5. Pripomienky občanov 
 
 1.) p. Kubíková V. – opätovne žiada poslancov MsZ, aby  boli vysporiadané vlastnícke 
vzťahy pozemkov, ktoré v súčasnosti užíva MŠK Tatran Spišské Vlachy. Zároveň položila 
otázku – v akej hodnote sa pohybuje  orná pôda? 
M. Lorinc – zamestnanec MsÚ odpovedal, ze hodnota pozemku – ornej pôdy sa stanoví na 
základe súdno – znaleckého posudku 
Ing. P. Forgáč –ako predseda MŠK Tatran a člen stavebnej komisie oslovil p. Kubíkovú, 
s ktorou preberali problematiku vlastníctva pozemkov a ich vysporiadania, ktoré užíva MŠK 
Tatran na ihrisku. Ako predseda MŠK Tatran nemá kompetenciu na riešenie danej 
problematiky, pretože iba mesto v zastúpení primátorom môže vstúpiť do rokovania v tejto 
záležitosti 
 



 2.) p. Kaľavská Zuzana – položila otázku vedeniu mesta, ktorá súvisela s termínom 
asanácie rod. domu p. Zabielneho, ktorý mesto odkúpilo a je v susedstve s jej budovou, ktorú 
užíva na podnikanie. P. Kaľavská plánuje svoju nehnuteľnosť odvlhčiť a upraviť. 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifik – odpovedal, že asanácia je v pláne. Vzhľadom k tomu, že 
v súčasnosti prebieha rekonštrukcia námestia, táto problematika sa bude riešiť komplexne 
najmä vzhľadom k riešeniu autobusovej zastávky. Dom, ktorý mesto zakúpilo sa bude 
asanovať až komplexne nie čiastočne.  
J. Čurilla – poslanec MsZ – zdôraznil, že mesto postupuje v zmysle územného plánu 
a následne na základe prijatých uznesení. Celé námestie a autobusová zastávka sa rieši 
komplexne ako celok, preto spomínaný dom sa nebude asanovať čiastočne. 
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ reagoval na danú tému a podotkol, že územný plán je 
schválený na 15 rokov a mesto sa snaží ho dodržiavať. Taktiež informoval, že v súčasnosti nie 
je žiaden zákon, ktorý by určoval, aby vlastník nehnuteľnosti musel asanovať. Niekedy 
postačí aj malá nevyhnutná oprava, ak nehnuteľnosť spôsobuje problém. A pripája sa 
k názoru, že veci sa musia riešiť komplexne a nie čiastočne. 
p. Kaľavská Zuzana  stále opakovala, že svoj dom na účely asanácie mestu nepredá 
a momentálne chce riešiť vlhkosť, ktorá sa nachádza na obvodových múroch. Vlhkosť jej 
prekáža, keďže v tejto nehnuteľnosti podniká. Apeluje na vedenie mesta, aby dom od p. 
Zabielneho sa asanoval čím skôr resp. sa zrealizovali opravy na streche daného domu ešte do 
konca roka 2010. 
Mgr. Š. Blaščák – poslanec MsZ dal návrh, aby sa vedenie mesta pokúsilo zakúpený dom od 
p. Zabielneho dať dočasne  do prenájmu za účelom podnikania a to až do doby kým mesto 
nepristúpi ku komplexnému riešeniu asanácie a úpravy autob. zastávky. Alebo podotkol aj na 
zváženie návrh na opätovný predaj danej nehnuteľnosti. 
p. Kaľavská na otázku Ing. Kiššáka, či svoj dom predá mestu odpovedala, že Mestu Spišské 
Vlachy určite nie. 
 

3.) PHDr. V. Novotná – riaditeľka MŠ – upozorňuje vedenie mesta na to, že škôlka 
kapacitne už nepostačuje a taktiež informovala, že bola v priestoroch MŠ kontrola 
z regionálnej hygieny a tá dala negatívne hodnotenie najmä ku kapacitnému stavu MŠ a stavu 
kuchyne. Navrhuje, aby sa urýchlene začalo s rekonštrukciou priestorov MŠ – toalety, 
kuchyňa ako aj s rekonštrukciou bývalej budovy MŠ na ul. SNP. V prípade, že sa nezačne 
s rekonštrukciou hrozí, že bude prevádzka škôlky pozastavená resp. bude obmedzený počet 
prijatých detí a to o 40 detí menej. Čiastočné rekonštrukčné práce boli zrealizované, však tie 
nie sú postačujúce. Zároveň informovala prítomných o toku financií z mesta, ktoré sú 
pridelené MŠ, podľa slov riaditeľky MŠ financie nie sú postačujúce. 

K tejto problematike sa vyjadrili aj jednotliví rodičia detí, ktorí boli prítomní na 
zasadnutí MsZ a dotazovali sa, že ak bude škôlka zatvorená kde budú deti umiestnené a 
žiadajú vedenie mesta, aby sa problematike smerujúcej k škôlke a jej kapacite venovali 
prednostne a čo najskôr.  
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – informoval prítomných, že mesto má rozpočtované financie 
v položke MŠ na rekonštrukciu budovy. Niektoré financie už boli aj čerpané. Doposiaľ mesto 
všetky žiadané financie, ktoré predložila riaditeľka pridelilo a investovalo. Taktiež podotkol, 
že MŠ má samostatnú právnu subjektivitu a má svojho štatutára, ktorým je p. PHDr. Novotná 
V. – tá sama hospodári s prideleným balíkom financií následne na základe schváleného 
rozpočtu. Rozpočet predkladá riaditeľka MŠ, tento jej bol v plnej výške schválený a každý 
mesiac je jej prideľovaná 1/12 z celkového objemu. 



Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ tiež zdôraznil, že sama riaditeľka predkladá návrh rozpočtu 
pre MŠ a rozpočet na rok 2010 jej bol v predkladanej výške schválený. Mesto vôbec nekrátilo 
financie a každý mesiac je prideľovaná suma zodpovedajúca 1/12 v súvislosti na príjem mesta 
z podielových daní, však  v letných mesiacoch bolo  prihliadané na nižší príjem mesta. Do 
konca roka 2010 budú pridelené všetky rozpočtované financie pre MŠ tak ako boli schválené. 
Taktiež podotkol, že štatutár škôlky musí byť aj manažérom, ktorý musí vedieť hospodáriť 
s prideleným balíkom financií a zdôraznil, že komunikácia s mestom resp. s jeho vedením 
musí byť pružná  a flexibilná natoľko, aby nezlyhala v kritických situáciách. 
Ing. R. Bečker – prednosta MsÚ informoval, že už komunikoval s hygienikom, a ten potvrdil, 
že nevyvodí dôsledky smerujúce k obmedzeniu prevádzky resp. k zníženiu počtu detí, ak sa 
pristúpi k rekonštrukcii kuchyne čo najskôr. Prednosta sľúbil, že mesto podá písomné 
vyjadrenie k rekonštrukcii, ktorá bude prevedená do konca roka 2010. Vzhľadom k tomu, že 
po stretnutí s pani riaditeľkou, na ktorom sa peniaze v rozpočte na vyššie uvedený účel našli a 
ešte by tam mala byť aj rezerva, môže sa začať s rekonštrukciou, ak sa nájde firma, ktorá to 
prefinancuje do konca roka a štatutár škôlky si môže túto rekonštrukciu sám zmanažovať. 
Zo spomínanej rezervy sa môže začať realizovať aj rekonštrukcia budovy bývalej škôlky, 
ktorej projekt je pripravený a vychádza sa v ňom z požiadaviek hygieny a perspektívnosti 
tejto investície podľa počtu detí na základe údajov z matriky.  
Ing. F. Stanislav – hlavný kontrolór mesta sa vyjadril, že rozpočet v kapitole MŠ je v zmysle 
jeho schváleného objemu aj postupne napĺňaný. V letných mesiacoch mesto pristúpilo 
v jednotlivých položkách k viazaniu financií ,vzhľadom k nízkemu prídelu z podielových 
daní, no nešlo o zníženie celkového objemu. Financie boli viazané, ktoré boli už postupne 
dorovnané na schválený objem 1/12 z rozpočtu. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – na záver dodal, že vzhľadom k štatistike a nárastu počtu detí 
v meste sa tejto problematike bude vedenie mesta prednostne venovať pri zostavovaní 
rozpočtu na nasledujúce rozpočtové obdobie, t.j roky 2011 -2013. 
Taktiež požiadal riaditeľku MŠ, aby urýchlila práce na rekonštrukcii toaliet a kuchyne. Musí 
vedieť dané rekonštrukčné práce zmanažovať natoľko, aby všetky práce boli pružné a 
ukončené do konca roka 2010. 
 

4.) V. Straka – žiada o predaj pozemku v blízkosti bytovky na ul. 9. Mája 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – odpovedal, že je potrebné podať žiadosť do podateľne MsÚ, 
následne na to príslušná komisia to prerokuje a predloží na najbližšie zasadnutie MsZ. 
 
6. Činnosť komisií MsZ 
 
 
A./ Ján Čurilla – poslanec MsZ, predseda stavebnej komisie 

a.) predaj pozemku o výmere 198m2 –ostatná plocha v rámci verejnej súťaže – víťaz 
Simona Lačná, Za kaštieľom 2, Smižany v cene 32€/m2 

b.) predaj časti pozemkov ako man. priestor okolo objektu Koniareň v časti Zahura 
v celkovej výmere 107 m2 v cene 10,-€/m2 / diel 1 - 4 /  a v cene 1,- € za pozemok – 
diel 5 z dôvodu odpredaja a zaplatenia budovy bez uvedeného pozemku, ktorý tvoril 
súčasť predávanej budovy Koniareň – kupujúci Michal Kekeľ s manž.,Sp. Hrušov 347 

c.) predaj pozemku ako súčasť rod. domu s.č. 355 ul. Železničná o výmere 44 m2 v cene 
10,-€/m2 – Erik Slávsky s manž., Železničná 3, Sp. Vlachy 

d.) predaj pozemku za účelom majetko-právneho vysporiadania na ul. Lipová o výmere 
14 m2 – cena 10,-€/m2, Ľudovít Pikla s manž., Lipová 10, Sp. Vlachy 



V hlasovaní poslanci schválili uvedené predaje v predkladaných cenových výškach. 
 
B./ Ing. M. Kiššák – poslanec MsZ, predseda komisie pre podnikanie a cestovný ruch 

- majetko – právne vysporiadanie pozemku pod kaplnkou 
- predaj garáže pri zdr. stredisku – záujem prejavil MUDr. Pavlík 
- návrh na spoločné rokovanie s vedením mesta a nájomníkmi zdr. strediska na ul. 

Jarnej za účelom majetko-právneho vysporiadania pozemkov pod zdr. strediskom 
- návrh na výstavbu parkoviska pri lekárni na ul. Jarnej vzadu 
- informácia o vymáhaní dlhov na ul. SNP 19 – Macasová, Brajerčík / doposiaľ 

nevysporiadané/  
- informácia o oprave pamätníka padlých na ul. SNP – ukončená 
- informácia o vyúčtovaní dlhov nájomníkov ul. 9. Mája 29 – dlh stále trvá 
- cintorín – doporučenie odkúpiť pozemky 
- predložená žiadosť p. Chudíkovej E. – zníženie nájomného 
- kotolňa na ul. 9. Mája – čerpadlo, ktoré bolo zakúpené je založené 
- informácia o verejnej súťaži – predaj nehnuteľnosti  SNP 28 / potraviny Bala / - 

výherca súťaže p. Papcún, ponúknutá cena 65.000,- € 
- predložená žiadosť p. Pamulová A., Muller R., Uličný L. – komisia odporúča nájom 

predĺžiť 
- predložená žiadosť p. Baloga hud. sk. RESTLESS KINDS – miestnosť na skúšanie, 

nájomné 4,- €/ 1 osoba 
- nájom snežnej tyče – MŠ TATRAN – návrh 1,- €/rok 
- predložená žiadosť p. Lenka Christen rod. Kapitančíková – nájom bytu SNP 19 

 
Ing. F. Stanislav – hlavný kontrolór mesta  upozornil na opakované predĺženie nájmu, 

ktoré predložil predseda komisie pre podnikanie a dotýkajú sa podnikateľských subjektov 
v KD / Muller, Uličný / - podľa schváleného VZN sa musí uskutočniť verejná súťaž na nájom 
daných objektov tak, aby boli v súlade s platnou právnou legislatívou. Poslanci MsZ môžu 
určiť podmienky danej súťaže. 
Zároveň upozornil na navrhovanú nízku cenu za nájom snežnej tyče vzhľadom k tomu, že 
MŠK Tatran LTO má z používania snežnej tyče príjem / lyž. vleky /a výdavky za el. energiu 
znáša mesto. Navrhuje zvýšiť nájom alebo nájsť iný spôsob financovania. 
Ing. M. Kiššák – poslanec MsZ navrhuje prepočítať nájom z ceny majetku snežnej tyče 
 
  
7.  Vyhodnotenie projektu Investícia do vzdelávania – kľúč k pokroku 
 
 
 Mgr. Markéta Klapáčová – zamestnankyňa MsÚ, projektová manažérka prezentovala 
projekt Investícia do vzdelávania – kľúč k pokroku, jeho celý priebeh, realizáciu 
jednotlivých seminárov a finančné vysporiadanie zmluvných vzťahov. Tento projekt sa 
zrealizoval vďaka podpore z Európskeho sociálneho fondu v rámci Operačného programu 
Zamestnanosť a sociálna inklúzia. NFP poskytnutý v zmysle Zmluvy je tvorený prostriedkami 
EÚ a štátneho rozpočtu SR. Poskytovateľ poskytol  Prijímateľovi - Mestu Spišské Vlachy 
nenávratný finančný príspevok vo výške 40 324,56 EUR,  schválený NFP bol vo výške 
42.047,89 € čo predstavuje 95 % z celkových oprávnených výdavkov na realizáciu aktivít 
Projektu. Mesto nevyčerpalo 1.723,33 €. Na projekte sa mesto podieľalo 5% 
spolufinancovaním z vlastných zdrojov vo výške 1.694,641 €. 



Projekt sa začal v mesiaci apríl 2009 a ukončenie hlavných aktivít, čiže kurzov bolo v mesiaci 
jún 2010. Na konci mesiaca júl 2010 sa ukončila aktivita riadenie projektu. Počas mesiaca 
august 2010 v zmysle príručky k zmluve o poskytnutí NFP prebiehalo ukončenie posledných 
zmluvných dodávateľských vzťahov a ich finančného vyrovnania. V  mesiaci september 2010 
sa predložila na platobnú jednotku a do agentúry SIA žiadosť o záverečnú platbu ako aj 
záverečná monitorovacia správa. Do projektu boli zapojení všetci zamestnanci mestského 
úradu / 14 /, ktorí tvorili cieľovú skupinu a spĺňali podmienku zamestnania u prijímateľa na 
pracovnú zmluvu. V rámci projektu prebehlo  9 kurzov – vzdelávacích aktivít pre 
zamestnancov MsÚ. Išlo o tieto kurzy: kurz  Výpočtovej techniky, kurz Anglického jazyka, 
kurz Komunikačné zručnosti, kurz Protokol a Spoločenská etika, kurz  Riadenie a rozvoj 
ľudských zdrojov, kurz Finančný manažment, kurz Strategický manažment, kurz Time 
management. Mesto si zároveň navýšilo svoj majetok a to o plne vybavenú učebňu s IKT 
technikou vo výške 16.058,85 € / predstavuje 483.788,92 Sk /. Bola poskytnutá odborná 
literatúra pre zamestnancov vo výške 1.509,34 € /45.470,38 Sk/. V rámci publicity 
a informovanosti bola zriadená záložka na webovej stránke mesta s názvom PROJEKTY EU  
- „Investícia do vzdelávania – kľúč k pokroku“, kde je možnosť si pozrieť fotodokumentáciu, 
články uverejnené v denníkoch a tlačovú správu . 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – na záver taktiež vyjadril svoj postoj k priebehu projektu. 
Mgr. M. Klapáčová v závere prezentácie odpovedala na otázky poslanca Ing. M. Kiššáka, 
ktoré sa dotýkali priebehu projektu. 
 
8.  Voľba hlavného kontrolóra mesta – návrh, stanovenie podmienok a termínu 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik  predniesol návrh na voľbu hlavného kontrolóra, ktorá je 
v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 
predpisov.  
Poslanci hlasovali o  úväzku hl. kontrolóra. Ing. M. Kiššák navrhol 100% úväzok, Ing. L. 
Šterbinský navrhol 50% úväzok. Bol podporený návrh Ing. Šterbinského. 

- uzatvorenie prijímania prihlášok na voľbu hl. kontrolóra v zalepenej obálke je dňa 
04.11. 2010 o 15.00 hod. 

- voľba hl. kontrolóra sa uskutoční na zasadnutí MsZ dňa 18.11. 2010 tajným 
hlasovaním 

- navrhovaný prac. úväzok HK je 50% 
- kandidát musí spĺňať podmienky v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a predpisov, t.j. ukončené minimálne stredné úplné 
vzdelanie  

- v prihláške kandidát uvedie potrebné údaje o svojej osobe, vyhlásenie či podniká, 
alebo vykonáva inú zárobkovú činnosť, údaje o ovládaní počítača a súhlas so 
zverejnením osob. údajov a priloží doklad o bezúhonnosti a  profesijný životopis  

 
9.   Informácia o stave rekonštrukčných prác na námestí 
 
Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ požiadal primátora o informáciu o stave rekonštrukčných prác 
na námestí. 
Primátor p. Ľ. Fifik  informoval: 

- prechod pre chodcov – zmena – ďalší bude pred rešt. NOVA 
- pred MsÚ boli zrezané stromy – v rámci projektu bude vysadená nová zeleň 



- bude premiestnený kontajner na KO za CBA potraviny vzhľadom k lepšiemu prístupu 
zásobovateľov tak aby nebol ohrozený plyn. Regulátor 

- je zúžená cesta smerom na Sp. Podhradie – projekt navrhuje autob. zastávky 
a chodníky na oboch stranách, ktoré budú popri ceste, preto cesta postačuje v šírke 6m 
/ norma je 5,2 m / 

- osadenie verejného osvetlenia je v súlade s projektovom dokumentáciou projektu 
- zeleň a kvety je súčasťou rekonštrukcie námestia a tá bude sadená v sezóne 
- spol. ELZA na výkopové práce zamestnala aj našich spoluobčanov na dobu určitú 

 
 
10.  Rôzne 
 
Ing. J. Repaský – poslanec MsZ položil otázky: 

- Sú stĺpiky na cintoríne? 
- Kedy budú veľkoobjemové kontajnery na jesenný odpad ? 
- Aké bude zásobovanie potravín Bala v budúcnosti ? 
Primátor p. Ľ. Fifik  odpovedal: - stĺpiky na cintoríne sú,  veľkoobjemové kontajnery na 

jesenný odpad budú o 2 týždne a zásobovanie potravín Bala bude riešené spredu a s tým ráta 
aj projekt rekonštrukcie námestia, preto tam bude vybudované parkovisko. 

 
Mgr. V. Baloga – poslanec MsZ opätovne požiadal informáciu o stave aut. zastávky pri ZŠ 

Komenského 6 a navrhol vybudovať zastávku pri ihrisku MŠK Tatran 
 
 Ing. Kiššák M. – poslanec MsZ požiadal primátora, aby informoval poslancov v akom 
stave je rokovanie vo veci ČOV, kanalizácia so spoločnosťou OK manažment a zdôraznil, že 
mestu hrozí pokuta za súčasnú situáciu ČOV na ul. 9. Mája a upozornil, že stále nie je 
skolaudovaná kanalizácia na ul. Jarnej. 
Taktiež pripomenul, že tento rok ubehlo 10 rokov od privatizácia Semenára, preto je potrebné 
zistiť súčasný stav a dĺžnu čiastku. 
Primátor p. Ľ. Fifik   - odpovedal, že rokovania ešte stále prebiehajú a ČOV na ul. 9. mája sa 
bude riešiť s tým, že navštívi Ing. Karpinského v Sp. Novej Vsi na odd. život. prostredia 
s ktorým danú vec prerokuje 

 
11.  Diskusia 
 
Nebol žiadny diskusný príspevok. Diskusia bola umožnená ku každému bodu samostatne. 
 
  
12. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 
prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 



Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
Spišské Vlachy, dňa 07.10. 2010 

 
 
 
      Ľubomír Fifik      Ing. Rastislav Bečker      
  

  primátor mesta      prednosta MsÚ          
 
 
 
 

Overovatelia:            Michal Vaľko 
 
    
                         Ing. Juraj Jánošík 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

        M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O     S P I Š S K É     V L A C H Y____ 
 
 

UZNESENIA  č. 50/2010 
 
Z 50. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch, 

konaného dňa 07.10.2010 
 
 
Uznesenie č. 50/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
     schvaľuje 
program rokovania 50. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva dňa 06.10.2010 zo 
zmenami: 1) vymeniť bod 4 a bod 7 
                 2) doplniť bod 9 – informácia o stave rekonštrukčných prác na námestí 
      
      a volí 
návrhovú komisiu MsZ v obsadení:         predseda:   Mgr. Mária Chudíková       
                                                                  členovia:    Mgr. Vladimír Baloga       
                                                                                     Mgr. Ján Kočiš 
                                                             overovatelia:           Michal Vaľko 
                                                                                     Ing. Juraj Jánošík 
                                                            zapisovateľ:     Mgr. Markéta Klapáčová    
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
 
Uznesenie č. 50/2  
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
      
       súhlasí  
so spoluprácou s Technickou univerzitou Košice na príprave projektu „Obnova pavilónu ZŠ 
Spišské Vlachy“ pre potreby podania žiadosti o výskumný grant, ktorého cieľom je získanie 
nenávratného finančného príspevku pre TU Košice určeného na uskutočnenie výskumných 
účelov zameraných na zníženie energetickej náročnosti budov a zvýšenie kvality vnútorného 
prostredia, ktorých súčasťou bude komplexná obnova vybraného pavilónu ZŠ Spišské Vlachy. 
  
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  



 

 

Uznesenie č. 50/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
     schvaľuje 
predaj pozemku podľa GP č. 21/2010, p.č. KNC/1121/10, o výmere 44m2, druh pozemku: 
zastavaná .plocha v cene 10 €/m2 podľa §6a ods. 1b)  VZN č. 2/2010  o hospodárení a  
nakladaní s majetkom mesta pre Erika Slávskeho a manž., bytom Železnična 3, 053 61 
Spišské Vlachy 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
    schvaľuje  
predaj pozemku za účelom majetkoprávného vysporiadania pozemku na ulici Lipová, ktorý 
vznikol podľa GP č. 26/2010,  p.č. KNC/ 1770/91 o výmere 14m2, druh pozemku: 
zastavaná.plocha.v cene 10 €/m2 plus zaplatenie poplatku za podanie návrhu na vklad do KN 
vo výške 66€ podľa §6b ods. 3 VZN č. 2/2010  o hospodárení a  nakladaní s majetkom mesta 
pre Ľudovíta Piklu s manž., bytom Lipová 10, 053 61 Spišské Vlachy 
  
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
    schvaľuje 
1) predaj časti pozemkov ( ako manipulačný priestor ) okolo objektu „Koniareň“ v rekreačnej 
oblasti Záhura v celkovej výmere 107m2., p.č. KN E/ 7855/1 diel „1“ o výmere 31m2, druh 
pozemku ostatná plocha 
                           p.č. KNC/ 7855/13 diel „2“ o výmere 17m2, druh pozemku lesný pozemok 
                           p.č. KN E/ 7733 diel „3“ o výmere 43m2, druh pozemku trvalo travn. porast 
                                                      diel  „4“ o výmere 16m2, druh pozemku trvalo travn. porast 
   v cene 10 €/m2 podľa §6a ods. 1b) VZN č. 2/2010  o hospodárení a  nakladaní s majetkom 
mesta.  
 
2) predaj pozemku p.č. KNE/ 7733 diel „5“ o výmere 58m2, druh pozemku trvalo .travn. 
porast v cene 1€ za celý pozemok „diel 5“ z dôvodu odpredaja a zaplatenia budovy 
„Koniareň“ bez uvedeného pozemku resp. stavby ktorá tvorila súčasť predávanej budovy 



 

 

podľa §6a ods. 1b) VZN č. 2/2010  o hospodárení a  nakladaní s majetkom mesta pre Michala 
Kekeľa a manž. Stanislavu Kekeľovú, bytom Spišský Hrušov 347, 053 63 Spišský Hrušov. 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
   schvaľuje 
predaj pozemku na základe výsledkov verejnej súťaže vyhlásenej dňa 12.08.2010 na pozemok  
p.č. KN C/ 7730/91 o výmere 198m2, druh pozemku ostatná plocha pre víťaza verejnej 
súťaže Simonu Lačnú, Za kaštieľom 2, 053 01 Smižany v cene 32 €/m2. 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
      konštatuje  
že žiadateľka o nájomný byt p. Lenka Christen splnila všetky zákonné požiadavky na 
pridelenie nájomného bytu č. 6 na ul. SNP 19/72 v Spišských Vlachoch 
   
     a schvaľuje  
pridelenie uvedeného nájomného bytu od 1.11.2010 pani Lenke Christen, r. Kapitančikovej  
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/8 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
    schvaľuje 
predĺženie nájomnej zmluvy podľa §15 ods. 1  VZN č. 2/2010  o hospodárení a  nakladaní s 
majetkom mesta pre Annu Pamulovú v priestoroch na Železničnej ulici / Pastiereň / za 
stanovené nájomné vo výške 34 €. 

 

 



 

 

Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/9 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
   schvaľuje 
nájomnu zmluvu podľa §15 ods. 1  VZN č. 2/2010  o hospodárení a  nakladaní s majetkom 
mesta pre hudobnú skupinu Restles Kind v zastúpení Vladimírom Balogom ml. v priestoroch 
požiarnej zbrojnice za nájom obvyklý pre hudobné skupiny v Spišských Vlachoch t.j. 
mesačný nájom 4 € / osoba 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/10 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
       schvaľuje 
predaj objektu na ul. SNP 81/28  – potraviny Bala na základe výsledkov verejnej obchodnej 
súťaže vyhlásenej podľa § 281 až § 288 nasl. Obchodného zákonníka a v zmysle 
zák.138/1991 Zb. a  zák. 258/2009 Z. z. O majetku obcí na predaj nehnuteľnosti víťazovi 
verejnej obchodnej súťaže pánu Jozefovi Papcunovi, bytom Lorencova 7, Krompachy za cenu 
65 000 €. 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 10:0:0:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 50/11 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
     neschváľuje  
návrh na 100% pracovný úväzok hlavného kontrolóra mesta predložený p. Ing. Michalom 
Kiššákom 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 5:0:5:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš,, Mgr Mária Chudíková, 
Michal Vaľko  



 

 

zdržal sa: Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský Ing. Juraj 
Jánošík, Ján Čurilla 
 
Uznesenie č. 50/12 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
     schváľuje  
návrh na 50% pracovný úväzok hlavného kontrolóra mesta predložený p. Ing. Ladislavom 
Šterbinským 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 6:3:1:0 )                          
za:  Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav 
Šterbinský, Michal Vaľko  
proti:  Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr Mária Chudíková 
zdržal sa: Mgr. Vladimír Baloga 
 
Uznesenie č. 50/13 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
     vyhlasuje  
voľbu hlavného kontrolóra mesta na zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 18. 11. 2010  
tajným hlasovaním 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:3:0 )                          
za:  Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš,  Mgr. Vladimír 
Baloga,  Mgr Mária Chudíková, Michal Vaľko  
zdržal sa:  Mgr. Štefan Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Uznesenie č. 50/14 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
   schvaľuje  
náležitosti prihlášky na voľbu hlavného kontrolóra mesta  
-  prihláška na voľbu hlavného kontrolóra mesta s údajmi meno a priezvisko, titul, dátum a    
       miesto narodenia, trvalé bydlisko, iné kontaktné údaje – e-mail, telefón, mobil a pod., 

- vyhlásenie o tom, či ku dňu podania žiadosti kandidát podniká alebo vykonáva inú zárobkovú 
činnosť a je členom riadiacich, kontrolných alebo dozorných orgánov právnických osôb, ktoré 
vykonávajú podnikateľskú činnosť, 

- ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie zdokladované úradne overenou kópiou dokladu o 
najvyššom vzdelaní, 

- bezúhonnosť zdokladovaná originálnym výpisom z registra trestov nie starším ako 3 mesiace alebo 
jeho úradne overenou kópiou, 

     - profesijný životopis, 
- informácia o užívateľskom ovládaní počítača vrátane základných softvérových aplikácií  office, 

internet, e-mail, 



 

 

- písomný súhlas so zverejnením osobných údajov podľa § 7 ods. 1 a 2 zák. č. 428/2002 Z.z. o 
ochrane osobných údajov v znení neskorších predpisov za účelom vykonania voľby hlavného 
kontrolóra mesta Spišské Vlachy. Písomný súhlas obsahuje najmä údaje o tom, kto súhlas 
poskytol, komu sa súhlas dáva, na aký účel, rozsah osobných údajov, dobu platnosti súhlasu a 
podmienky jeho odvolania. Súhlas daný v písomnej forme je bez vlastnoručného podpisu 
toho, kto súhlas dáva, neplatný. 
  
Kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra prihlášku zašlú poštou alebo ju osobne doručia v 
určenej lehote, najneskôr do 4.11.2010 do 1500 hod., v zalepenej obálke s označením : 

           
          VOĽBA HLAVNÉHO KONTROLÓRA MESTA SPIŠSKÉ VLACHY  

„NEOTVÁRA Ť“ 
 
    a volí  
členov komisie na ochranu verejného záujmu v zložení Ing. Juraj Jánošík – predseda, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Vladimír Baloga, Vladimír Grega 
 za členov volebnej komisie na prípravu a vykonanie voľby hlavného kontrolóra mesta. 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 8:0:2:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan 
Blaščák, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,   
zdržal sa: Michal Vaľko, Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 50/15 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
     schvaľuje  
predĺženie nájomnej zmluvy podľa §15 ods. 1  VZN č. 2/2010  o hospodárení a  nakladaní s 
majetkom mesta pre Romana Mullera, prevádzka internetu v Kultúrnom dome za doterajšie 
nájomné 1€ ročne. 
 
Hlasovanie MsZ:  ( 9:0:1:0 )                          
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, 
Mgr. Štefan Blaščák,  Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková, Michal Vaľko    
zdržal sa:  Ing. Jozef Repaský, 
 
 
Uznesenie č. 50/16 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
    berie na vedomie 
informáciu o ukončení a vyhodnotení projektu „ Investícia do vzdelávania – kľúč k pokroku „ 
 
Spišské Vlachy, 07.10.2010 
                                   Ľubomír Fifik 
                         primátor mesta 


